
14 iyun 2020-ci il, bazar10
Pandemiya dövründə ölkə əhalisinin dövlət başçımızın və 

Birinci vitse-prezidentin çağırışlarına  səs verməsini, möv-
cud qaydaları dəstəkləməsini, hər bir vətəndaşın ümumi 

problemin həllində iştirak etmək istəyini görəndə ümummilli 
lider Heydər Əliyevin məlum mart hadisələri zamanı xalqa ün-
vanladığı çağırışın soydaşlarımız  tərəfindən necə qarşılandığı 
yada düşür. O zaman ölkə əhalisinin  böyük əksəriyyəti haqqın, 
ədalətin yanında idisə, cüzi bir qisim qaragüruhu dəstəkləyirdi.  
İndi də vətəndaşlarımızın mütləq əksəriyyəti COVID-19-a qarşı 
mübarizədə dövlətin yanında olsa da, olduqca az bir zümrə hələ 
də laqeydlik, biganəlik və çox təəssüf ki, məsuliyyətsizlik nüma-
yiş etdirir. Təbii ki, həmin o beş-altı yüz adam ümumi işə mane 
ola bilməsə də, xəstəliyə yoluxanların sayının artmasına “kömək 
edirlər”. 

Prezident İlham Əliyev də bu 
məsələyə dəfələrlə  münasibət 
bildirib ki, bəzi kiçik məqamları 
nəzərə almasaq, bütövlükdə 
xalqımız ən çətin məqamlarda 
belə birlik və həmrəylik nümayiş 
etdirərək,  min illərdən bəri davam 
edən mənəvi keyfiyyətlərini  qoruya 
bilmişdir.

Məlum olduğu kimi, iyunun 
9-da Azərbaycan Respublikasının 
Prezidenti İlham Əliyevin və birinci 
xanım Mehriban Əliyevanın iştirakı 
ilə  modul tipli üç xəstəxananın 
açılışı olub. Bunlar paytaxtın 
Bilgəh qəsəbəsində, həmçinin 
Sumqayıt şəhərində və Abşeron 
rayonunun Saray qəsəbəsində 
quraşdırılan modul tipli xəstəxana 
kompleksləridir. Açılış mərasimində 
çıxış edən Prezident xatırlatdı ki, 
modul tipli birinci xəstəxana bir ay 
bundan əvvəl, mayın 7-də açılmış-
dır və hazırda bu xəstəxanaların 
sayı dördə çatıb: “Mən mayın 
7-də açılış mərasimində qeyd 
etdim ki, bu xəstəxanaların sayı 
10-a çatmalıdır. Ümid edirəm ki,   
yaxın gələcəkdə – təxminən, ayın 
sonuna qədər qalan 6 xəstəxana 
da istifadəyə veriləcəkdir. Beləliklə, 
bizim əlavə iki min çarpayımız ola-
caqdır və bu, koronavirusla bağlı 

mübarizədə imkanlarımızı daha da 
genişləndirəcək”.

Bu, çox dəyərli bir faktdır. 
Ancaq faktın alt qatında olan bir 
məqam da var ki, o, daha dəyərli 
və qürurvericidir. Belə ki, həmin 
10 xəstəxananın 4-nü özəl sektor 
öz vəsaiti hesabına inşa edir. 
Yəni, dövlətin üzərindəki yük bir 
qədər azalır. Dövlət başçımız bu 
məqamı belə ifadə edir: “Özəl 
sektorun nümayəndələrinə və 
eyni zamanda, adi vətəndaşlara 
koronavirus dövründə 
göstərdikləri maliyyə dəstəyinə 
görə təşəkkürümü bildirmək 
istəyirəm. Bildiyiniz kimi, mənim 
təşəbbüsümlə Koronavirusla 
Mübarizəyə Dəstək Fondu yaradı-
lıbdır və ilkin olaraq Prezidentin 
ehtiyat fondundan bu fonda 20 
milyon manat vəsait ayrılmışdır. 
Ancaq bu gün sahibkarlar və adi 
vətəndaşlar hesabına fonda yı-
ğılmış məbləğ 100 milyon manatı 
ötüb. Bu, bir daha onu göstərir 
ki, xalqımız çətin dövrdə birləşə, 
həmrəylik və birlik göstərə bilir”. 

Xatırladaq ki, bu, dövlət 
başçımızın ölkə əhəmiyyətli 
məsələlərdən söhbət gedərkən, 
özəl sektor təmsilçilərinə 
minnətdarlıq etməsi ilk fakt deyil. 

Dəfələrlə belə faktların şahidi 
olmuşuq. Prezident  bu dəfə də 
səmimi fikirlərini dilə gətirdi: “Mən 
özəl sektorun bu işlərdə fəal rolunu 
dəstəkləyirəm. Eyni zamanda, 
ictimai təşkilatlar, ilk növbədə, 
Heydər Əliyev Fondu və digər 
ictimai təşkilatlar, sahibkarlar bu 
dövrdə maddi vəziyyəti aşağı olan 
insanlara humanitar yardım da 
göstərmişlər və bu proses davam 
edir. Amma hər kəs bilir ki, bu 
mübarizədə, əlbəttə ki, əsas yük 
Azərbaycan dövlətinin üzərinə 
düşür. Azərbaycan dövləti əlindən 
gələni edir ki, biz bu vəziyyətdən 
az itkilərlə çıxa bilək”.

Yəqin ki, diqqətli oxucuları-
mız  “vəziyyətdən az itkilərlə çıxa 
bilək” ifadəsinin fərqindədirlər. 
Çünki cənab Prezident son 
dörd-beş ayda həmin ifadəni 
dönə-dönə işlədir. Elə görülmüş 
bütün tədbirlərin mərkəzində də 
məhz Azərbaycan vətəndaşlarının 
sağlamlığı dayanmışdır və qa-
baqlayıcı tədbirlər nəticəsində bu 
gün vəziyyət tam nəzarət altın-
dadır. Amma, son 10 gün ərzində 
yoluxanların sayı artır. Bu artımın 
səbəbləri də aydındır.  Yazının 
əvvəlində xüsusi olaraq vurğuladı-
ğımız məqamı yada salan dövlət 
başçımız deyir: “Bu  da ondan 

irəli gəlir ki, yumşalma dövründə 
bəzi vətəndaşlar məsuliyyətsizlik 
göstərmişlər. Buna baxmayaraq, 
vəziyyət tam nəzarət altındadır. 
Bizim xəstəxanalarda kifayət 
qədər yerlərimiz var, reanimasiya 
şöbələrimizdə də,  həmçinin. Eyni 
zamanda, əlavə iki min çarpayı-
lıq 10 xəstəxanada koronavirus 
xəstələrinin müalicəsi nəzərdə tutu-
lur. Bu günə qədər hələ ki, buna 
ehtiyac yoxdur. Ancaq biz bütün 
addımlarımızı elə atırıq ki, ən kritik 
vəziyyətə hazır olaq, ən böhranlı 
vəziyyətdə də bütün xəstələrə tibbi 
xidmət göstərilsin”.

Yeri gəlmişkən, bəzi qaragü-
ruhçular, xüsusən, özünü Milli 
Şura adlandırmış qrupun fəallarına 
aid olan sosial mediada yazırlar 
ki, niyə  Azərbaycanda bütün 
xəstəxanalar koronavirusa yolux-
muş insanların istifadəsinə verilib? 
Halbuki, həmin  başıpozuqlar 
əvvəlki aylarda yazırdılar ki, Avropa 
ölkələrinin əksəriyyətində bütün 
xəstəxanalar koronavirusa yolu-
xanların istifadəsinə verildiyi halda 
Azərbaycan həmin addımı atmır. 
Yəni Allah ağlını almış adamlar bu 
gün dediklərini sabah  ya təkzib 
edir, ya da onun əksi olan “arqu-
ment” səsləndirirlər. Bəs həqiqətdə 
vəziyyət necədir? 

Bu sualın cavabını da cənab 
Prezidentin yuxarıda qeyd et-
diyimiz çıxışında görə bilirik: 
“Azərbaycan dünya miqyasında 
nadir ölkələrdəndir ki, koronavi-
rusa yoluxan bütün xəstələr tibbi 
müəssisələrdə müalicə alırlar. 
Dünya praktikası tam başqadır. Bir 
çox ölkələrdə xəstəliyi simptomsuz 
keçirənlər, xəstəliyə düçar olmuş 
insanlar ev şəraitində müalicə 
alırlar, onları heç xəstəxanalara 
da qəbul etmirlər. Əlbəttə ki, bu, 
onların sağlamlığına təhlükə yara-
dır. Azərbaycanda koronavirusdan 
ölənlərin sayının az olmasının 
səbəblərindən biri də məhz odur 
ki, yoluxmuş bütün xəstələr tibbi 
müəssisələrə qəbul edilir və onlara 
lazımi xidmət göstərilir”.

Xatırladaq ki, ölkəmizdə 
koronavirusla bağlı rastlaşa 
biləcəyimiz ən çətin vəziyyəti də 
qarşılaya bilmək üçün qabaqla-
yıcı tədbirlər görülüb. Hazırda 
laboratoriyaların sayı 20-dən 
çoxdur. Koronavirus xəstələrini 
müalicə etmək üçün  ən qabaq-
cıl xəstəxanalar ayrılıb. Bundan 
başqa,  ən yeni, deməli, həm də 
ən modern tibb müəsisəsi olan 
“Yeni klinika” da pandemiyaya 
qarşı mübarizə aparan səhiyyə 
müəssisələri arasındadır.

Dövlət başçımızın da qeyd 
etdiyi kimi, karantin şəraitində qalan 
vətəndaşlar üçün də  Azərbaycanda 
xüsusi şərait yaradılıb. Belə 
ki,  onlar 4-5 ulduzlu otellərdə, 
eyni zamanda, Atletlər Kəndində 
yerləşdirilir və karantin rejimində 
olan ən çox insan Atletlər Kəndində 
yerləşdirilibdir. Bizim yaratdığı-
mız birlik və həmrəyliyin digər 
nümunələrindən biri də odur ki, 
minlərlə insan xaricdən təxliyə olu-
nub və bu proses davam edir. 

Sonda bir daha xatırladaq ki,  
Azərbaycan Prezidentinin korona-

virusla mübarizəyə aid olan fikri 
dəyişməz olaraq qalır: “Bizim əsas 
vəzifəmiz insanları bu xəstəlikdən 
qorumaqdır, onların həyatını xilas 
etməkdir. Əlbəttə ki, itkilərimiz 
də olub, amma bəzi ölkələrlə 
müqayisədə Azərbaycandakı 
vəziyyət qat-qat yaxşıdır. Bu, onu 
göstərir ki, düşünülmüş siyasət, 
xalqla iqtidar arasında birlik, 
dövlətin addımlarına yüksək inam 
olan yerdə nəticə də olur”. 

İttifaq MİRZƏBƏYLİ,  
“Xalq qəzeti”

Erməni deputatlar üçün amneziyadan terapiya seansı
 � Məlum olduğu kimi, Avropa Parlamentinin Azərbaycan, Ermənistan 

və Gürcüstan üzrə Parlament Əməkdaşlıq Komitəsinin həmsədri Marina 
Kalyurand, Avropa Parlamentinin Azərbaycan üzrə məruzəçisi Jelena Zavko, 
bu qurumun Ermənistan üzrə məruzəçisi Trayan Besesku Ermənistan ilə 
Azərbaycanın işğal edilmiş Dağlıq Qarabağ regionu arasında yeni magistral 
yol tikintisi ilə əlaqədar birgə bəyanat yayıblar (bax: https://www.europarl.
europa.eu/cmsdata/208877/KALJURAND_BASESCU_ZOVKO_Joint%20
statement_new%20highway%20between%20Armenia%20and%20Nagorno%20
Karabakh.pdf).

Avropa Parlamentinin deputatları 
işğal edilmiş ərazi dedikdə Dağlıq Qa-
rabağa bitişik 7 rayondan əlavə bu regi-
onun özünü də nəzərdə tuturlar. Onlar 
Ermənistanı “münaqişəni Azərbaycanın 
beynəlxalq səviyyədə tanınmış sərhədləri 
çərçivəsində dinc yolla nizamlamaq” üçün 
səy göstərməyə çağırıblar. AZƏRTAC 
həmin bəyanatın kontent-təhlilini “Avropa 
Parlamenti: Dağlıq Qarabağ Azərbaycanın 
qanunsuz işğal edilmiş ərazisidir” adlı mate-
rialda təqdim edib (bax: https://azertag.az/ru/
xeber/1510299).

Görünür, həmin bəyanatdan sonra 
Ermənistan-Aİ parlament tərəfdaşlığı 
komitəsi üzvləri öz vətənlərində güclü icti-
mai təzyiqlə üzləşiblər. İki gün sonra onlar 
Avropa Parlamenti tərəfindən ölkələrinə 
vurulmuş növbəti şapalağa görə bir qədər 
bəraət qazanmaq məqsədilə cavab bəyanatı 
ilə çıxış ediblər (bax: https://armenpress.am/
rus/news/1018331.html).

Amma sussaydılar, daha yaxşı olardı! 
Erməni deputatların bəyanatının mətnində 
isterik ifadələr çoxdur. Təbii ki, biz onları 
bir kənara qoyacaq, yalnız həmin bəyanatda 
toxunduqları faktoloji məqamlara müraciət 
edəcəyik. Müəlliflər Dağlıq Qarabağ 
barəsində “işğal edilmiş” terminindən iki 
dəfə istifadə etmiş avropalı həmkarlarının 
səriştəliliyini şübhə altına alırlar. Erməni 
deputatların bəyanatlarında deyilir: “Dağlıq 
Qarabağın “işğal edilmiş” adlandırılması 
ATƏT-in Minsk qrupunun həmsədrlərinin 
vasitəçilik səylərinə əsla uyğun gəlmir və bu, 

Avropa Parlamentinin (!), Avropa İttifaqının 
və ümumavropa strukturlarının mövqeyi 
deyil”.

Deyəsən, səriştəlilik məsələsində 
Ermənistan Milli Məclisi komitəsinin 
üzvlərinin işləri qaydasında deyil. Görü-
nür, onlar Avropa Parlamentinin əvvəlki 
üç qətnaməsi ilə tanış deyillər. Halbuki, 
məhz onlar Avropa Parlamentinin keçmişdə 
qəbul etdiyi qətnamələrin mətnini bəlkə 
də əzbər bilməli idilər. Lakin əgər bu, adi 
amneziyadırsa, biz, bir qonşu kimi terapiya 
seansı keçirməyə və Yerevanda unudulmuş 
qətnamələri xatırlatmağa hazırıq.

2010-cu il mayın 20-də Avropa Parla-
menti deputat Yevgeni Kirilovun məruzəsini 
dinləyərək, “Avropa İttifaqının Cənubi 
Qafqazda strategiyasına dair tələb” adlı 
2009/2216 (INI) nömrəli qətnamə qəbul 
edib (“On the Need for an EU Strategy 
for the South Caucasus”, bax: https://
www.europarl.europa.eu/sides/getDoc.
do?pubRef=-//EP//TEXT+REPORT+A7-
2010-0123+0+DOC+XML+V0//
EN&language=EN). Bu sənəddə erməni 
silahlı qüvvələri tərəfindən tutulmuş 
ərazilər iki dəfə - 8-ci və 10-cu bəndlərdə 
məhz “işğal edilmiş ərazilər” adlanır. 
Qətnamə ekspertlər tərəfindən ətraflı təhlil 
edilib (bax: .: https://1news.az/news/
postpred-azerbaydzhana-v-es-rezolyuciya-
evroparlamenta-stanet-vkladom-v-
ukreplenie-spravedlivogo-podhoda-k-
karabahskomu-konfliktu). 

İki il sonra Avropa Parlamenti Avropa 

Şurasına, Avropa Komissiyasına və Av-
ropa xarici siyasət fəaliyyəti xidmətinə 
tövsiyələrdən ibarət daha iki qətnamə 
qəbul edib: Avropa İttifaqının Ermənistan 
ilə assosiativ sazişi barədə danışıqlara dair 
tövsiyələr (2011/2315(INI) nömrəli qətnamə, 
bax: https://www.europarl.europa.eu/sides/
getDoc.do?pubRef=-//EP//TEXT+TA+P7-
TA-2012-0128+0+DOC+XML+V0//
EN&language=EN) və Avropa İttifa-
qının Azərbaycan ilə assosiativ sazi-
şi barədə danışıqlara dair tövsiyələr, 
(2011/2316(INI) nömrəli qətnamə, bax: 
http://www.europarl.europa.eu/sides/
getDoc.do?pubRef=-//EP//TEXT+TA+P7-
TA-2012-0127+0+DOC+XML+V0//
EN&language=EN). Bu sənədlərdə Avropa 
İttifaqının Dağlıq Qarabağa və ona bitişik 
rayonlara münasibəti məhz işğal edilmiş 
ərazilərə münasibət kimi ifadə olunub. 
Hər iki qətnamənin 1b bəndində Dağlıq 
Qarabağın ətrafındakı ərazi “işğal edilmiş” 
adlanır. Avropa Parlamenti Ermənistana dair 
qətnamənin preambulunun (G) bəndində isə 

qeyd edir ki, “üçüncü ölkəyə mənsub olan 
ərazilərin işğal edilməsi beynəlxalq hüququn 
pozulmasıdır”. Beləliklə, Avropa İttifaqı 
Azərbaycan ərazisinin Ermənistan tərəfindən 
işğal edilməsi faktını etiraf edir. Avropa 
Parlamenti Ermənistana dair qətnamənin 
preambulunun (H) bəndində Azərbaycanın 
işğal edilmiş ərazilərində erməni qoşunla-
rının (“Armenian troops”) müntəzəm hərbi 
manevrlər keçirməsi, ağır hərbi texnikanın 
və şəxsi heyətin yenilənməsi və müdafiə 
eşelonlarının dərinləşməsi kimi qanunsuz 
hərəkətləri barədə xəbərlərə görə dərin təşviş 
keçirilməsinə istinad edir. Ermənistana dair 
qətnamənin (z.) bəndi Dağlıq Qarabağın 
işğal edilmiş ərazilərində erməni əhalinin 
sayının artırılması məqsədilə Ermənistanın 
hakimiyyət orqanları tərəfindən məskənlər 
tikintisi siyasəti barədə xəbərləri təhqiq 
etməyə çağırır. Bu isə erməni tərəfi üçün 
aydın səmada şimşək çaxması kimi 
gözlənilməz olub! – İlk dəfədir ki, Avropa 
Parlamentinin sənədlərində “işğal edilmiş 
ərazi” ifadəsi Dağlıq Qarabağa bitişik rayon-

lara deyil, onun özünə aid edilir! Beləliklə, 
Ermənistana dair qətnamənin (z.) bəndi 
Dağlıq Qarabağı “işğal edilmiş ərazi” adlan-
dırır. AZƏRTAC 2012-ci ildə qəbul edilmiş 
qətnamələri “Avropa Parlamenti Ermənistanı 
işğalçı dövlət kimi tanıyıb” adlı materialda 
ətraflı təhlil edib (bax: : https://azertag.az/ru/
xeber/240491).

Beləliklə, Avropa Parlamentinin 
2009/2216(INI), 2011/2315(INI) və 
2011/2316(INI) nömrəli qətnamələrində 
Dağlıq Qarabağın məhz Azərbaycanın işğal 
edilmiş ərazisi qismində Brüssel tərəfindən 
tanınması birmənalı olaraq təsdiq edilir. 
Çox təəssüf ki, Ermənistan-Aİ Parlament 
Tərəfdaşlığı Komitəsinin dünən bəyanatla 
çıxış etmiş üzvləri avropalı deputatların 
səriştəliliyinə şübhə etdikləri halda özlərinin 
biabırçı siyasi nadanlığını və Avropa Parla-
mentinin əvvəl qəbul edilmiş qətnamələri 
barədə bağışlanılmaz dərəcədə məlumatsız 
olduqlarını göstəriblər.

Bundan əlavə, erməni deputatlar bir daha 
qəbul edilmiş beynəlxalq sənədləri saxtalaş-
dıranlar və təhrif edənlər rolunda çıxış etmək 
istəyiblər. Dünənki bəyanatın müəllifləri av-
ropalı deputatların münaqişəni Azərbaycanın 
beynəlxalq səviyyədə tanınmış sərhədləri 
çərçivəsində dinc yolla nizamlanması 
prosesini sürətləndirmək barədə ədalətli 
və qərəzsiz çağırışına təəccübləndiklərini 
bildirməklə nədənsə həmin çağırışı “30 ildən 
bəri davam edən sülh prosesinin məntiqinə 
zidd” hesab edib, öz dolaşıq interpretasiya-
ları ilə dəqiq ifadələri yenidən təhrif ediblər. 
Onlar güman edirlər ki, “Dağlıq Qarabağın 
qəti statusu Dağlıq Qarabağ xalqının hüquqi 
cəhətdən məcburi olan sərbəst fikir ifadəsi 
ilə müəyyən olunacaq”.

Bircə dəqiqə! Maraqlıdır, görəsən məhz 
“Dağlıq Qarabağ xalqı”nın fikir ifadə etməsi 
barədə hansı sənəddə söhbət gedir? Necə 
deyərlər, kartlarınızı açın göstərin! Axı, belə 
sənəd yoxdur! İki həftədən sonra ATƏT-in 
Minsk qrupunun həmsədrləri olan ölkələrin 
dövlət başçılarının G–8 Zirvə toplantısında 

birgə bəyanatının qəbul edildiyi vaxtdan 10 
il keçir. Həmin bəyanatda nizamlamanın altı 
prinsipi elan edilib. Bəyanatın mətni ilə tanış 
ola bilərsiniz: https://obamawhitehouse.
archives.gov/the-press-office/g8-summit-
joint-statement-nagorno-karabakh-conflict-
dmitry-medvedev-president-russi

Həmin bəyanatda “Dağlıq Qarabağın 
gələcək qəti hüquqi statusunun məcburi hü-
quqi qüvvəyə malik olan fikir ifadə edilməsi 
yolu ilə müəyyən olunmasından” bəhs edilir, 
lakin öz fikrini ifadə etmək hüququnun 
“Dağlıq Qarabağ xalqı”na veriləcəyi barədə 
heç eyham da yoxdur. Bundan əlavə, əsassız 
olaraq guya “ATƏT-in Minsk qrupunun 
həmsədrlərinin Dağlıq Qarabağı və ya 
hər hansı başqa ərazini işğal edilmiş ərazi 
saymadıqları”nı iddia etmək nəyə lazım-
dır, axı 10 il bundan əvvəl qəbul edilmiş 
bəyanatda həmsədrlər açıq-aşkar “Dağlıq 
Qarabağ ətrafındakı işğal edilmiş ərazilərin 
qaytarılması” barədə danışırlar?!

Ermənilər həmişə yalan danışmaq 
adətindən əl çəkə bilmirlər! Axı, mövcud 
sənədlərdən görünür ki, onlarda konkret 
olaraq nə var, nə yoxdur. Biz bu materialda 
bilərəkdən mənbələrə istinadları təqdim 
etmişik ki, bizi saxtakarlıqda ittiham etmək 
mümkün olmasın. Əgər bu sənədlərdə 
müəyyən məqamlar yoxdursa, onları uydur-
maq və təhrif etmək nəyə lazımdır? Əgər 
bu sənəddə sizin üçün münasib olmayan 
məqamlar varsa, onu gizlətməyin nə mənası 
var, axı bütün sənədlər əlçatandır və yalanı 
asanlıqla ifşa etmək olar!

Buna görə Ermənistan-Aİ Parlament 
Tərəfdaşlığı Komitəsinin üzvlərindən bir 
xahişimiz də var, az yalan danışın! İna-
nın ki, hər dəfə sizi ifşa etmək və adınızı 
biabırçı lövhəsinə yazmaq bizi bezdirib. Öz 
cəmiyyətinizə saxta bəyanatlar vəd etmək 
əvəzinə, əvvəlcə sənədlər və qətnamələrlə 
tanış olun.  

AZƏRTAC

Sevindirici hal ondan ibarətdir ki, bu 10 xəstəxananın 4-nü özəl sektor öz vəsaiti 
hesabına inşa edəcək. Beləliklə, dövlətin üzərində yük bir qədər azalır. Özəl sektorun 
nümayəndələrinə və eyni zamanda, adi vətəndaşlara koronavirus dövründə göstərdikləri 
maliyyə dəstəyinə görə təşəkkürümü bildirmək istəyirəm. Bildiyiniz kimi, mənim 
təşəbbüsümlə Koronavirusla Mübarizəyə Dəstək Fondu yaradılıbdır və ilkin olaraq 
Prezidentin ehtiyat fondundan bu fonda 20 milyon manat vəsait ayrılmışdır. Ancaq bu gün 
sahibkarlar və adi vətəndaşlar hesabına fonda yığılmış məbləğ 100 milyon manatı ötüb.

İlham ƏLİYEV 
Azərbaycan Respublikasının Prezidenti

Azərbaycan xalqı çətin dövrdə 
birlik və həmrəylik nümayiş etdirdi


